
Referat – møte i FAU ved Fernanda Nissen Skole 
Tid: Tirsdag 3. desember 2024 kl 17:30-19:00 

Sted: Skolens naturfagssal 

 

Til stede fra FAU: 
• Chloé Plaissy, 1B 
• Linda Hesketh, 1D 
• Annie Petersson, 1A 
• Synne Katri Grefsgård, 5C 
• Elisabeth Nerem, 3D 
• Merete Åkerøy, 6C 
• Ragnhild Granli, 4C 
• Anders Løkke, 2A 
• Camilla Salvesen, 3A 
• Sandra Rise Holstad, 5D 
• Christina Lukerstuen, 6A 
• Eini Neby, 2C 
• Jonas Hallen, 5A 
• Pål Jostein Didriksen, 2D 
• Håkon Lundblad, 1C 

 

 

Til stede fra skolen: 
Ingunn Cecilie Sørdal Gregersen, rektor 

Antonietta (Netta) Calenius-Lillelid (AKS) 

 

1. Informasjon fra skolens ledelse 

Fra skolen: 
Julegrantenning er gjennomført. Elevene satte pris på pepperkaker og klementiner. Rektor har 
besvart henvendelser fra naboer som klagde på støy mens arrangementet pågikk. 

Veileder for bruk av sosiale medier i Bydel Sagene er sendt ut til alle foreldre i skolemelding-
appen og legges tilgjengelig på skolens hjemmeside. Veilederen er en anbefaling fra skole, bdel 
og kriminalitetsforebyggende seksjon i Oslo politidistrikt og er et av flere konkrete tiltak i arbeidet 
med å skape sunne holdninger og trygghet på sosiale medier. 

1D, 3C og 6C vant reflekskampanjen, og skal se Vaiana 2 på kino. Odeon har gitt 90 kinobilletter. 



På skolen er det for tiden juleverksted og baking av lussekatter. Første trinn går i luciatog 13. 
desember og deler ut lussekatter. 

Den 16. er det desembersamling i Torshov kirke og på skolen. 

Ny kontorleder har tiltrådt, etter at Laila har gått av. Det er også endringer og omdisponering 
mellom sosialarbeider og miljøteam. 

Klesbytte: Skolen foreslår å organisere gjenvinning vår og høst, f.eks. i forbindelse med 
skolestartfest. Skolen har lite kapasitet til lagring. 

17. mai: Skolens deltagelse i barnetoget 2025 er oppe til diskusjon. Det er hovedsakelig 
begrunnet i at det er vanskelig å få ansatte til å stille på 17. mai og ivareta orden og sikkerhet i 
toget.  

 

Fra AKS:  
3-4 nye elevveiledere skal ansettes. 

Planlegging av jule-AKS pågår, og fristen for påmelding er ute. De fleste bruker nå appen IST. AKS 
oppfordrer alle foreldre til å gi beskjed om påmeldte elever som likevel ikke kommer. 

 

2. Informasjon fra FAU-leder 
Sandra ga noen praktiske opplysninger. 

 

3. Status fra arbeidsgruppene 
17. mai 
Gruppa diskuterte muligheter og kom med innspill til hvordan et 17. mai-arrangement kan legges 
opp dersom FNS ikke skal gå i barnetoget i sentrum: 

- Tog i nærområdet. Hvordan få musikk i toget uten korps? Kan skolekoret og 
strykeorkesteret bidra? 

- Inspirasjon fra andre steder: fotballkamp mellom foreldre og elever 
- Konkurranser / konserter fordelt utover dagen 
- Skolen kan sjekke om det er aktuelt for flere lærere å delta på arrangementet når det ikke 

er snakk om tog i sentrum 

 

Trafikkgruppa 
Reflekskampanjen gikk bra og refleksdagen var et hyggelig arrangement. Positivt at Odeon har 
vært villig til å bidra. 

Det skal bygges nytt på tomta ved postkontoret over gata fra FNS, så vi regner med det vil 
medføre en del anleggstrafikk. 

Trafikkgruppa suppleres med Jonas fra 5A. 
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